

# Prepaid YAMADA SIM

powered by **U-mobile**

Cheap, prepaid SIM card that you can use right away

**LTE** Downlink: Up to **150Mbps** Uplink: Up to **50Mbps**

High-Speed Data Amount **100MB/Day**

马上即可使用的特价充值SIM卡

**LTE** (Long Term Evolution, 长期演进) 下载最大 **150Mbps** 上传最大 **50Mbps**

高速数据通信容量 **100MB/天**

바로 사용할 수 있는 저렴한 선불 SIM카드

**LTE** 다운로드 최대 **150Mbps** 업로드 최대 **50Mbps**

고속데이터 통신용량 **100MB/일**

**7 days** **1,800 Yen**

**15 days** **2,800 Yen**

**30 days** **3,500 Yen**



## How to start using the SIM card?

- 1 Detach the purchased SIM card (the IC part) from its holder and insert it into a supported device.
- 2 Set up the APN with the settings below and then you can start using the SIM card.
  - Access Point Name (APN).....umobile.jp
  - Authentication ID (User Name).....umobile@umobile.jp
  - Password.....umobile
  - Authentication method.....CHAP or PAP



### Notes

1. This SIM card is only for data. Voice communication is not available.
  2. Available only for 7/15/30 days since the day following the date on which the first data transfer is made.
  3. When the amount of data transmitted at high speed per day exceeds 100MB, the speed will be restricted until 11:59 p.m. on that day. The speed restriction will be lifted on the following day.
  4. Registration should be done within 30 days after purchasing this SIM card at the shop. If registration is not made within this time period, this SIM card will become invalid thereafter.
- \* No refunds are accepted.

## 至开始使用的操作流程

- 1 请取下所购买的SIM卡的IC部分，插入对应终端。
- 2 请按照下述信息在对应终端进行APN设置。设置完毕后即可开始使用。
  - 接入点名称 (APN).....umobile.jp
  - 认证ID (用户名).....umobile@umobile.jp
  - 密码.....umobile
  - 认证方式.....CHAP或PAP



### 购买后的注意事项

1. 本SIM卡为数据通信专用，不能用于语音通信。
  2. 从首次开始通信日起仅能使用7/15/30天。
  3. 当1天的高速通信数据量超过100MB时，在当天23点59分之前都限制通信速度。翌日解除速度限制。
  4. 在店铺购买后，需要在30天内注册。超过期限后本商品包将无效。
- \*购买后概不退款。

## 이용개시 절차

- 1 구입하신 SIM카드의 IC부분을 분리하신 후, 대응 단말기에 삽입해 주세요.
- 2 대응 단말기에 아래 정보로 APN을 설정해 주세요. 설정을 완료하시면 이용하실 수 있습니다.
  - 액세스 포인트명 (APN).....umobile.jp
  - 인증ID (사용자명).....umobile@umobile.jp
  - 비밀번호.....umobile
  - 인증방식.....CHAP 또는 PAP



### 구입 후의 주의 사항

1. 본 SIM카드는 데이터통신 전용입니다. 음성통신에는 이용하실 수 없습니다.
2. 통신을 처음 개시한 날의 익일부터 이용기간(7일간/15일간/30일간) 동안 이용하실 수 있습니다.
3. 1일의 고속통신 데이터량이 100MB를 초과하시면 당일 23시 59분까지 통신속도가 제한됩니다. 속도제한은 익일부터 해제됩니다.
4. 매장에서 구입하신 후 30일 이내에 등록하셔야 하며, 유효기한이 경과되면 본 패키지는 이용하실 수 없습니다. \*일단 구입하면 환불되지 않습니다.